
 

1 
 

 

BESLUITENLIJST OPENBAAR 
 
Openbare vergadering van het Bestuur van Reinigingsdienst Waardlanden  
d.d. 11 september 2024 
 
Aanwezig: 
Arco Bikker  Gemeente Molenlanden 
Mark de Boer  Gemeente Gorinchem 
Ton van Maanen  Gemeente Vijfheerenlanden  
Jan Nederveen  Gemeente Hardinxveld-Giesendam 
Jürgen Rau  Interim directeur/secretaris 
 
Alsmede: 
Caroline Redelijkheid  managementassistente (verslag) 
 

Agendapunt Besluit 

1. Opening en mededelingen  De heer Bikker opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Ter informatie: Reeds per mail 

vastgestelde besluitenlijst 

openbare vergadering 10/07/2024 

 

Voor kennisgeving aangenomen. 

3. Vaststelling programmabegroting 

2025 en meerjarenraming 2026-

2028 

Naar aanleiding van de verzending van de conceptbegroting zijn zienswijzen 
ontvangen. Deze zijn zorgvuldig en naar tevredenheid beantwoord. Dit heeft 
niet geleid tot wijzigingen in de conceptbegroting.  

Tijdens de vergadering werd waardering uitgesproken voor het doorlopen 
proces en de stabiliteit die de begroting nu biedt. Er wordt geen grote 
begrotingswijziging in 2025 verwacht die extra druk op de financiën zal leggen. 
Hoewel de afvalstoffenheffing met 15% stijgt, wordt deze verhoging als 
noodzakelijk en acceptabel beschouwd om de financiële stabiliteit te 
waarborgen. Wel blijven de fluctuaties in verwerkingskosten een 
aandachtspunt. Deze zijn immers ‘onvoorspelbaar’ en er is weinig invloed op 
uit te oefenen. Dankzij de invoering van het diftar-systeem en het gebruik van 
gesloten containers wordt verwacht dat deze kosten op termijn zullen dalen. 

Het belang van goede financiële informatievoorziening werd benadrukt, waarbij 
het essentieel is dat de financiële cijfers voorafgaand aan de radenbijeenkomst 
van 9 oktober worden besproken met de financiële teams van de vier 
gemeenten. Dit draagt bij aan transparantie en zorgt voor een solide 
besluitvorming binnen de raden. 

Jürgen Rau meldde dat een eerste concept van de bestuursrapportage binnen 
Waardlanden is besproken. Deze gaat in op de belangrijkste beleidsmatige 
ontwikkelingen, de eerste (meetbare) effecten van Diftar, maar vooral de 
tussenstand op financieel gebied. Op basis van de eerste halfjaarcijfers blijft 
Waardlanden binnen de begroting. In oktober zal de bestuursrapportage ter 
bespreking worden aangeboden aan het bestuur. In de radenbijeenkomst van 
9 oktober zullen de belangrijkste ontwikkelingen en bevindingen uit de 
rapportage worden gedeeld met de aanwezige raadsleden. Het bestuur is 
positief gestemd over het feit dat er een bestuursrapportage gerealiseerd 
wordt.  
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Er werd ook nadrukkelijk de wens uitgesproken om toekomstige 
lastenverhogingen zoveel mogelijk te beperken.  

De CAO-stijging, zoals opgenomen in de septembercirculaire, is in de 
begroting verwerkt. Indien relevant, zal in november een begrotingswijziging 
worden doorgevoerd wanneer de tarieven worden vastgesteld. Mocht er geen 
wijziging nodig zijn, dan wordt dit tijdig aan de raden gecommuniceerd. 

Tot slot is er aandacht besteed aan zowel de structurele als incidentele kosten. 
Er wordt actief gewerkt aan het terugdringen van incidentele kosten, terwijl 
structurele kosten nauwlettend gemonitord blijven, met oog voor toekomstige 
ontwikkelingen. 

Besluit: 
De programmabegroting 2025 en de meerjarenraming 2026-2028 zijn conform 
vastgesteld. 
 

4. Rondvraag De heer Bikker meldt dat de Raad van Molenlanden positief heeft gereageerd 
op de mogelijkheid om inzage te krijgen in de ledigingsgegevens. 
Waardlanden ontvangt inmiddels de eerste meldingen van inwoners die 
aangeven dat hun aantallen niet kloppen. Waardlanden onderzoekt nu hoe dit 
kan gebeuren; eerst wordt uitgesloten dat er systeemfouten zijn. Andere zaken 
die spelen zijn het aantal milieupassen dat wekelijks wordt aangevraagd door 
vermissing of verlies. Dat zijn er ruim 100 per week. Onderzocht wordt op 
welke wijze hiervoor een vergoeding kan worden gevraagd. 

 
 
 
 
 

Aldus vastgesteld en goedgekeurd door alle bestuursleden van Reinigingsdienst Waardlanden  
 

  

A.C. Bikker 
Voorzitter 

J.A.P. Rau 
Secretaris 

 


